

## The Latest Notice on Campus Opening Arrangement

*XJTLU Working Party for Corona Virus Disease 2019 Prevention  
20th February 2022*

Dear Colleagues,

The University hereby releases an updated notice regarding the arrangement of campus opening.

As guided by the local Centre of Disease Control and Prevention (CDC), the University plans to open the Campus on Monday (February 21st, 2022) with limited access, which means:

**1. Staff members are encouraged to work from home. Only staff members who have actual on-campus working needs will be allowed to enter the campus.**

These staff members will need to submit a campus-access application via [the application link](#) through the intranet platform in advance. After this application is approved, the staff member can enter the campus buildings with the confirmation letter of approval, XJTLU PassCode, a green Jiangsu Health Code and a negative COVID-19 test result within 48 hours.

**2. Close a Few Campus Areas**

Please kindly note that during the opening of the campus, some areas will be closed and inaccessible. The specific areas can be found in the link shown above.

The University will keep monitoring the latest developments of the pandemic and keep everyone informed of the updates on the pandemic prevention and control requirements. Thank you for your time and support.

### 关于校园开放的最新通知

各位同事：

现就校园开放事宜更新通知如下：

在属地疾控中心的指导下，学校计划于下周一(2月21日)有限开放校园，具体要求包括：

**1. 鼓励员工居家办公，仅允许确有在校工作需求的员工入校。**员工入校需通过内网[线上审批链接](#)，提前进行审批。审批通过后，员工持审批通过凭证、西浦码、绿色苏康码和48小时内有效核酸检测阴性证明，方可入校。

**2. 封闭部分区域。**校园开放期间，部分区域将封闭不可进入，具体区域请见上述审批链接。

西交利物浦大学将根据政府最新指令和疫情最新发展，及时向全校师生发布学校最新的相关安排，感谢全校师生对大学相关工作的关注和配合。

2019 新型冠状病毒肺炎疫情防控工作领导小组

2022年2月20日